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Pozn.: Zveřejněna verze dokumentu je upravená z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
osobních údajů v souladu s Nařízením evropského parlamentu a Rady EU č. 2016/679 (GDPR).  

 

Zápis a Usnesení č. 20  

ze zasedání Zastupitelstva obce Býkov-Láryšov, 
konaného dne 23.09.2024 v 18,00 hod. 

Přítomni:  Marcela Nytrová, Michal Ftáčnik, David Peter, Vladislav Tomoszek; 

                        Ing. Robert Kocuba od 18:50   

Omluven:        Ing. Robert Kocuba od 18 do 18,50 hod. 
 

Další přítomni: viz prezenční listina (příloha č. 1)  
 

Zasedání Zastupitelstva obce Býkov-Láryšov (dále jen „ZO“) zahájila starostka obce v 1800 hodin. 

Zasedání bylo řádně svoláno vyvěšením pozvánky na úředních deskách od 13.09.2024  

do 23.09.2024 a je usnášeníschopné (příloha č. 2). 
 

Program: 

1.   Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  
2.   Kontrola usnesení z předchozího zasedání ZO 

3.   Územní plán Býkov-Láryšov 

      - pořízení změny územního plánu Býkov-Láryšov 

      - zpráva o uplatňování Územního plánu Býkov-Láryšov 2020–2024  

4.   Obecně závazná vyhláška  
      - o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
      - o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci 
5.   Bezpečnost dopravy v Láryšově 

6.   Alis spol. s r.o. - návrh nové licenční a hostingové smlouvy 

7.   Webové stránky obce 

8.   Prořezávka lesních porostů v obecních lesích 

9.   Rozpočtové opatření 
10. Nákup elektřiny na burze 

11. Kronika obce za rok 2020 

12. Oznámení o vstupu na obecní pozemky 

13. Zprávy výborů za II. čtvrtletí 2024 

14. Mikroregion Krnovsko – závěr. účet za rok 2023, rozpočtové opatření                                                           
15. Kulturní a sportovní akce   
16. Různé + diskuze 

 

ZO schvaluje program zasedání. 
 Hlasování: pro - 4,     proti - 0,     zdržel se - 0, usnesení bylo schváleno 
………………………………………………………………………………………………………… 

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  
 

Návrh usnesení č. 20, bod č. 1:   
ZO určuje     - ověřovatele zápisu: Michala Ftáčnika a Vladislava Tomoszka 

                       - zapisovatelku: Marcelu Nytrovou  
 Hlasování: pro –4,     proti - 0,    zdržel se - 0, usnesení bylo schváleno 
 

2. Kontrola usnesení z předchozího zasedání ZO 

ZO provedlo kontrolu usnesení z předchozího zasedání ZO. Všechny body jsou průběžně plněny. 
 

3. Územní plán Býkov-Láryšov 

3.1 Pořízení změny územního plánu (dále také jako „ÚP“) Býkov-Láryšov 

Starostka seznámila ZO se zněním návrhu paní , bytem , 794 01 
Býkov-Láryšov (dále jen „žadatel“) na pořízení změny územního plánu doručenou dne 12.2.2024, 
vedenou pod č.j. B-L122/2024, již na zasedání ZO dne 26.2.2024. 
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Navrhovaná změna se týká pozemku p.č. 1590, zahrada, o výměře 3 973 m2, k.ú. Býkov a pozemku 
p.č. 1591, ovocný sad, o výměře 4 194 m2, k.ú. Býkov, oba ve vlastnictví žadatelky. 
Vlastnická práva k předmětným pozemkům byla doložena Výpisem z Katastru nemovitostí. 
Navrhovaná změna: 
- u pozemků p.č. 1590 a 1591 v současném územním plánu obce vedeny v ploše ZX – PLOCHY 

ZELENĚ OSTATNÍ A SPECIFICKÉ změnit využití z hlediska územního plánu: rekreace, popř. sloučené. 
Důvodem návrhu na pořízení změny územního plánu je záměr stavby rekreačního objektu. 
Dne 19.2.2024 zaslala starostka tento Návrh na pořízení změny územního plánu obce Býkov-

Láryšov podle § 46, odst. 2 zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu 
(stavební zákon) k posouzení na Odbor výstavby a životního prostředí, oddělení úřadu územního 
plánování MěÚ Krnov. Obec nemá Územní plán transformován do jednotného standardu. 
V případě, že bychom pořizovali změnu Územního plánu obce, museli bychom současně převést 
Územní plán do jednotného standardu.  
Obec obdržela dne 19.4.2024 „Posouzení předloženého návrhu na změnu ÚP a stanovisko 
pořizovatele“. Úřad územního plánování jako pořizovatel ÚPD Býkov-Láryšov po posouzení 
dospěl k závěru, že požadované změny ÚP Býkov-Láryšov lze doporučit za podmínky, že součástí 
pořizované změny bude také převedení ÚP Býkov-Láryšov do jednotného standardu územních 
plánů. 
Starostka na základě pověření zastupitelstvem provedla cenový marketing na pořízení změny 
územního plánu, a to změnu plochy ZX – zeleně ostatní a specifické, která je vymezena na pozemcích 
parc. č. 1590 a 1591, k.ú. Býkov na zastavitelnou plochu umožňující stavbu rekreačního objektu – 

zastavitelnou plochu rekreace individuální, včetně převedení ÚP do jednotného standardu územních 
plánů. Zastupitelé se s cenovými nabídkami seznámili na zasedání dne 24.6.2024. Ing. arch. 

Jaroslav Haluza, Hynaisova 945/3, 709 00 Ostrava – Mariánské Hory, IČO 44745729 zaslal pouze 
hrubý odhad ceny převodu ÚP do jednotného standardu – cca 250 000,-Kč bez DPH. 

Druhý oslovený Ing. arch. Miroslav Hudák, Okružní 621/17, 739 32 Vratimov, IČO 73350486 
zaslal cenovou nabídku na zpracování změny č. 2 ÚP Býkov-Láryšov ve výši 187 000,-Kč bez 
DPH. Zhotovitel není plátce DPH. 
Zastupitelé projednali pořízení změny Územního plánu Býkov-Láryšov. 
Návrh usnesení č. 20, bod č. 3.1:  

ZO schvaluje pořízení změny Územního plánu Býkov-Láryšov.  
Hlasování: pro – 0, proti –4 (Nytrová, Peter, Ftáčnik, Tomoszek),    zdržel se – 0,        

    usnesení nebylo schváleno  

 

3.2 Zpráva o uplatňování Územního plánu Býkov-Láryšov 2020–2024 

ZO projednalo Zprávu o uplatňování Územního plánu Býkov-Láryšov 2020 – 2024 (příloha č. 3), 

včetně Důvodové zprávy k návrhu Zprávy o uplatňování Územního plánu Býkov-Láryšov 

2020 – 2024 (příloha č. 4) a Vyhodnocení požadavků dotčených orgánů, připomínek k návrhu 
Zprávy o uplatňování Územního plánu Býkov-Láryšov 2020 – 2024 (příloha č. 5). 
Návrh usnesení   č. 20, bod č. 3.2: 

Zastupitelstvo obce Býkov-Láryšov po projednání: 
Schvaluje  v  návaznosti  na  ustanovení  § 55 odst. 1  a  přiměřeně   dle  §  47  odst. 1  až 4  zákona  

č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), v platném znění (dále jen 

„stavebního zákona“) Zprávu o uplatňování Územního plánu Býkov-Láryšov 2020 – 2024. 

Vzalo na vědomí přílohy ke Zprávě o uplatňování Územního plánu Býkov-Láryšov 2020 - 2024: 

- Důvodovou zprávu k návrhu Zprávy o uplatňování Územního plánu Býkov-Láryšov 2020 – 2024  

 (příloha č. 4) 

-Vyhodnocení požadavků dotčených orgánů, připomínek k návrhu Zprávy o uplatňování Územního    
  plánu Býkov-Láryšov 2020 – 2024 (příloha č. 5). 
 Hlasování: pro – 4    proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 

 

4.   Obecně závazná vyhláška (dále také jako „OZV“)  
4.1 OZV o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
ZO projednalo návrh Obecně závazné vyhlášky obce Býkov-Láryšov o stanovení obecního 
systému odpadového hospodářství (příloha č. 6), včetně Posouzení zákonnosti návrhu obecně 
závazné vyhlášky obce Býkov-Láryšov a Právního posouzení návrhu obecně závazné vyhlášky 
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zaslané odborem veřejné správy, dozoru a kontroly Ministerstva vnitra ČR (přílohy č. 7 a 8). 
Návrh usnesení   č. 20, bod č. 4.1: 

ZO vydává Obecně závaznou vyhlášku obce Býkov-Láryšov o stanovení obecního systému 
odpadového hospodářství (příloha č. 6). 

ZO ruší Obecně závaznou vyhlášku obce Býkov-Láryšov č. 1/2021, o stanovení obecního systému 
odpadového hospodářství ze dne 22.3.2021. 
 Hlasování: pro – 4,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 

 

4.2 OZV o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci 
ZO projednalo s přítomnými občany způsob tvorby současné Obecně závazné vyhlášky 

o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci v roce 2023.  

Zastupitelé vysvětlili, jak a proč stanovili sazbu poplatku 0,70 Kč za jeden litr odpadu a jak a proč 
stanovili minimální základ dílčího poplatku 60 litrů. Zastupitelé při tvorbě této vyhlášky vycházeli 
z výsledků odpadového hospodářství roku 2022 s tím, že na konci roku 2023 podle výsledků 
odpadového hospodářství za rok 2023 dojde v průběhu roku 2024 k úpravě této Obecně závazné 
vyhlášky s účinností od 1.1.2025. 
Zastupitelé prodiskutovali s občany náklady na jednotlivé druhy odpadů v roce 2024 a nejistotu 

výše těchto nákladů v následujících letech. 
Současné příjmy za tříděný odpad od obalové společnosti EKO-KOM, a.s. tvoří příjmy za plasty, 
jejichž výše je nejistá z důvodu připravované legislativní změny, kdy má dojít k zálohování PET 
lahví. 
 

V průběhu projednávání tohoto bodu programu v 18:50 hodin se dostavil zastupitel 

Ing. Robert Kocuba. 
 

Obec Býkov-Láryšov, v souladu s ustanovením § 157 odst. 2 zákona č. 541/2020 Sb., o odpadech 
uplatňuje nárok na „slevy“ pro plátce poplatku pro komunální odpad splňující podmínky podle 

§ 40 odst. 1 s výjimkou nebezpečných odpadů, jehož původcem je obec Býkov-Láryšov. Při uložení 
uvedených odpadů na skládku, má obec nárok na uplatnění slevy za komunální odpady, u nějž výše 
poplatku činí pouze 500 Kč za tunu odpadu, a to pouze do výše 170 kg na 1 obyvatele obce pro rok 

2024. Tato sleva se každý rok snižuje o 10 kg na občana. V roce 2025 to tedy bude 160 kg 

na občana. Všechny odpady vyvezené na skládku nad toto množství, musíme platit za plnou cenu 
skládkovného, která se každoročně zvyšuje. 
Dále bylo občanům vysvětleno, že obec je povinna zajistit, aby odděleně soustřeďované 
recyklovatelné složky komunálního odpadu tvořily v kalendářním roce 2025 a následujících letech 
alespoň 60 %, v kalendářním roce 2030 a následujících letech alespoň 65 % a v kalendářním roce 
2035 a následujících letech alespoň 70 % z celkového množství komunálních odpadů, kterých je 

v daném kalendářním roce původcem. V případě, že obce nebudou plnit tyto zákonem stanovené 
limity, bude to považováno za porušení zákona a budou hrozit vysoké sankce. 
V naší obci nám ve velké míře pomáhá plnit limity poměru tříděného a netříděného odpadu 
biodopad, který vyvážíme na kompostárnu do Holasovic. Bohužel náklady na vývoz tohoto odpadu 
jsou vysoké. Z tohoto důvodu např. větve pálíme za hřištěm v Býkově a nevyvážíme 

je na kompostárnu, byť máme tuto možnost i větve vyvážet za poplatek na kompostárnu. 
Zastupitelé prodiskutovali zavedení dílčího poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité 
věci čtvrtletně či pololetně. 
Návrh usnesení č. 20, bod č. 4.2:  

ZO pověřuje starostku obce přípravou návrhu nové Obecně závazné vyhlášky 

o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité s dílčím obdobím – pololetí.      
 Hlasování: pro –5,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno  
 

5. Bezpečnost dopravy v Láryšově 

Starostka seznámila ZO na zasedání dne 24.6.2024 s dopisem paní Jany Blažejové, informujícím 
o dopravní nehodě, ke které došlo v Láryšově dne 25.5.2024 mezi nákladním autem a koněm.  
ZO projednali bezpečnostní situaci v Láryšově, vzali na vědomí dopis paní  a 

pověřili starostku obce k zaslání pozvání paní  na některé z následujících zasedání 
ZO za účelem diskuze na téma bezpečnosti dopravy v Láryšově a projednání návrhů  
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na bezpečnostní opatření v obci. 

Na zasedání se dostavili občané Láryšova a zástupci spolku Stáj Láryšov. 
Předmětem diskuze byla špatná dopravní situace v Láryšově, kdy neukáznění řidiči projíždějí 
Láryšovem ve velmi vysoké rychlosti. Nejvíce riziková je zatáčka při výjezdu z Láryšova na Krnov. 
Všechny dosavadní opatření jsou neúčinné a projíždějící řidiči je nerespektují. 
V současné době, kdy po povodních je uzavřena silnice mezi Krnovem a Bruntálem, a veškerá 
doprava je vedena z Krnova přes Láryšov, Lichnov do Horního Benešova a dále na Bruntál, 
je dopravní situace v Láryšově ještě nebezpečnější. 
ZO prodiskutovali s občany a zástupci spolku Stáj Láryšov návrhy opatření, která by pomohla 
nebezpečnou dopravní situaci v Láryšově vyřešit. 
Zástupce spolku Stáj Láryšov pan  navrhl, že osloví odborníky z oboru dopravních 
staveb, s prosbou o pomoc při návrhu funkčního řešení zklidnění dopravy v Láryšově. 
Zastupitelé seznámili přítomné s návrhy, jak vyřešit pohyb návštěvníků Stáje Láryšov po silnici 
v Láryšově. Tyto návrhy vyžadují prohlídku terénu přímo na místě. Schůzka byla stanovena 

na středu 2.10.2024 na 17,15 hodin. Sraz na dětském hřišti v Láryšově. 
Návrh usnesení č. 20, bod č. 5: 

ZO bere na vědomí oslovení odborníků z oboru dopravních staveb panem , 
s prosbou o pomoc při návrhu funkčního řešení zklidnění dopravy v Láryšově. 
ZO bere na vědomí prohlídku terénu přímo na místě v Láryšově 2.10.2024 v 17,15 hodin 
 Hlasování: pro –5,   proti – 0,    zdržel se – 0,       usnesení bylo schváleno 

 

6. Alis spol. s r.o. - návrh nové licenční a hostingové smlouvy 

ZO projednalo dopis společnosti ALIS spol. s r.o., Mariánská 538, 470 01 Česká Lípa, 
 IČ 00672416 (příloha č. 7), jejíž licence k software KEO4 naše obec využívá. K dopisu byl 

přiložen přehled všech aktuálně využívaných licencí a ročních udržovacích poplatků (příloha č. 8). 

ZO projednalo znění návrhu Licenční smlouvy číslo: SAAS-M00699/24 (příloha č. 9). 

ZO projednalo znění návrhu Smlouvy o poskytování hostingových služeb číslo: INS01466/2 

(příloha č. 10). 
Návrh usnesení č. 20, bod č. 6:   
ZO schvaluje znění a uzavření Licenční smlouvy číslo: SAAS-M00699/24 (příloha č. 9). 

ZO schvaluje znění a uzavření Smlouvy o poskytování hostingových služeb číslo: INS01466/2 
(příloha č. 10). 

Hlasování: pro –5,     proti – 0,     zdržel se – 0,     usnesení bylo schváleno   

 

7. Webové stránky obce 

ZO projednalo potřebu pořízení nových webových stránek. Dle předběžného cenového průzkumu 

by náklady na pořízení a zprovoznění nových webových stránek obce činily cca 20 – 25 tisíc Kč. 
Návrh usnesení č. 20, bod č. 7:   

ZO schvaluje pořízení nových webových stránek za cenu do 30 000 Kč. 
Hlasování: pro –5,     proti – 0,     zdržel se – 0,     usnesení bylo schváleno   

 

8. Prořezávka lesních porostů v obecních lesích 

Dne 30.5.2024 byla provedena kontrola odborem výkonu státní správy, Ministerstva životního 
prostředí, vrchního státního dozoru v lesích ve vlastnictví obce Býkov-Láryšov, na lesním 
hospodářském celku Obec Býkov. Z této kontroly vzešlo doporučení: „Provést výřez nežádoucích 
dřevin, na Lesním hospodářském celku Býkov provádět výchovné zásahy v souladu s lesním 
hospodářským plánem“. 
V lesích dochází k přirozené obnově lesního porostu, který je příliš hustý a je nutné ho prořezávat, 
aby bylo v lese dostatek světla a porost neměl snahu růst příliš rychle. Obec vlastní 76,49 ha lesního 
porostu. Lesník Jindřich Kaděrka žádá o prořezávku 8 ha lesního porostu, který je nejvíce zarostlý.  
Pan Kaděrka zajistil dva živnostníky Jana Bedaně, Lichnov 364, IČ 68325860 a Jiřího Malinu, 
Razová 349, IČ 69582777, kteří už v minulosti pro naši obce pracovali a jsou schopni provést 
prořezávku, včetně linek v lesním porostu dle lesního zákona a Lesního hospodářského plánu obce. 
Cena za prořezávku 1 ha lesního porostu činí 14 000,-Kč bez DPH. Celková cena prořezávky 8 ha 
lesního porostu, včetně linek by činila 112 000,-Kč. Oba živnostníci nejsou plátci DPH. 
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Návrh usnesení č. 20, bod č. 8:   

ZO schvaluje provést prořezávku, včetně linek na 8 ha lesního porostu dle lesního zákona a 
Lesního hospodářského plánu obce Janem Bedaněm, Lichnov 364, IČ 68325860 a Jiřím Malinou, 
Razová 349, IČ 69582777 za cenu 112 000,-Kč bez DPH. 

Hlasování: pro –5,     proti – 0,     zdržel se – 0,     usnesení bylo schváleno   

 

9. Rozpočtové opatření 
Starostka informovala ZO, že dne 27.6.2024 schválila svým Usnesením č. 11/2024 Rozpočtové 
opatření č. 9/2024 (příloha č. 11). Došlo k navýšení finančních prostředků příjmových a 

výdajových paragrafů a položek o 63 000,00 Kč. Starostka seznámila zastupitele se změnami 
jednotlivých položek rozpočtu. 
Starostka informovala ZO, že dne 8.7.2024 schválila svým Usnesením č. 12/2024 Rozpočtové 
opatření č. 10/2024 (příloha č. 12). Došlo k přesunu finančních prostředků mezi výdajovými 
paragrafy ve výši 30 000,00 Kč. Starostka seznámila zastupitele se změnami jednotlivých položek 
rozpočtu. 
Starostka informovala ZO, že dne 14.8.2024 schválila svým Usnesením č. 13/2024 Rozpočtové 
opatření č. 11/2024 (příloha č. 13). Došlo k navýšení finančních prostředků příjmových a 
výdajových paragrafů a položek o 23 100,00 Kč. Starostka seznámila zastupitele se změnami 
jednotlivých položek rozpočtu. 
Starostka informovala ZO, že dne 23.8.2024 schválila svým Usnesením č. 15/2024 Rozpočtové 
opatření č. 12/2024 (příloha č. 14). Došlo k navýšení finančních prostředků příjmových a 
výdajových paragrafů a položek o 1 500,00 Kč. Starostka seznámila zastupitele se změnami 
jednotlivých položek rozpočtu. 
Starostka informovala ZO, že dne 1.9.2024 schválila svým Usnesením č. 16/2024 Rozpočtové 
opatření č. 13/2024 (příloha č. 15). Došlo k přesunu finančních prostředků mezi výdajovými 
paragrafy ve výši 64 000,00 Kč. Starostka seznámila zastupitele se změnami jednotlivých položek 
rozpočtu. 
Návrh usnesení č. 20, bod č. 9: 

ZO bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 9/2024, Rozpočtové opatření č.10/2024, Rozpočtové 
opatření č. 11/2024, Rozpočtové opatření č. 12/2024 a Rozpočtové opatření č. 13/2024.  

Hlasování: pro – 5,   proti – 0,    zdržel se – 0,       usnesení bylo schváleno 

 

10. Nákup elektřiny na burze 

ZO projednalo nabídku k centralizovanému nákupu elektrické energie u firmy Ecentre. 

ZO projednalo znění návrhu Smlouvy o zprostředkování a zajištění dalších činností eCENTRE, 

a.s., Nemocniční 987/12, Moravská Ostrava, 702 00 Ostrava, IČ 27149862. 
Návrh usnesení č. 20, bod č. 10: 

ZO schvaluje centralizovaný nákup elektrické energie a uzavření Smlouvy o zprostředkování a 
zajištění dalších činností na nákup elektrické energie se společností eCENTRE, a.s., Nemocniční 
987/12, Moravská Ostrava, 702 00 Ostrava, IČ 27149862. 

Hlasování: pro – 0,   proti – 5 (všichni zastupitelé),    zdržel se – 0,       usnesení nebylo schváleno 

 

11. Kronika obce za rok 2020  

Starostka informovala ZO, že na základě pověření zastupitelstvem obce Býkov-Láryšov ze dne 

27.1.2020, usnesením č. 11, bod č. 8, provedla kontrolu a usnesením č. 14/2024 ze dne 16.8.2024 
schválení kroniky obce za rok 2020. Zastupitelé dostali k dispozici kroniku obce za rok 2020. 

Starostka navrhla uzavřít s kronikářkou obce paní  Smlouvu o dílo 

na tvorbu kroniky obce od roku 2021. 

Zastupitelé projednali výši roční odměny. 
Návrh usnesení č. 20, bod č. 11:  
ZO bere na vědomí kontrolu a schválení kroniky obce za rok 2020 usnesením starostky č. 14/2024 

dne 16.8.2024. 

ZO schvaluje uzavření Smlouvy o dílo na tvorbu kroniky s kronikářkou obce od roku 2021 

s odměnou 6 000 Kč za každý rok, splatnou vždy po kontrole a schválení kroniky. 
 Hlasování: pro – 5,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 
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12. Oznámení o vstupu na obecní pozemky 

Starostka seznámila ZO s Výzvou k odstranění a okleštění stromoví a jiných porostů, zaslanou 

za společnost ČEZ Distribuce, a.s. společností WeWood s.r.o., K Žižkovu 282/9, 190 00 Praha 9,  
na základě plné moci ze dne 25.3.2024, na pozemcích p.č. 1528, 1530, 1505/1, 1507/1 a 1527, 
všechny v k.ú. Býkov, ve vlastnictví obce Býkov-Láryšov (příloha č. 16). 

ZO se seznámilo se stanoviskem vlastníka pozemků k zaslané výzvě, které starostka odeslala 
společnosti WeWood s.r.o., a s „Oznámením o vstupu na pozemek za účelem provedení zásahu“ 
společnosti WeWood s.r.o. ze dne 28.8.2024 (příloha č. 17). 
Návrh usnesení č. 20, bod č. 12:  
ZO bere na vědomí Oznámení o vstupu na obecní pozemky za účelem zásahu společnosti 
WeWood s.r.o.. 
 Hlasování: pro – 5,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 

 

13. Zprávy výborů za II. čtvrtletí 2024 

Předseda výboru pro záležitosti sociální a kulturní Ing. Robert Kocuba přečetl Zápis z činnosti 
výboru pro záležitosti sociální a kulturní za 2. čtvrtletí 2024 (příloha č. 18).  

Předseda finančního  výboru  pan  David  Peter  přečetl  Zápis  z  jednání finančního výboru ze dne 
15.7.2024 (příloha č. 19). 

Předseda kontrolního výboru pan Michal Ftáčnik přečetl Zápis kontrolního výboru za 2. čtvrtletí 
2024 (příloha č. 20). 
Návrh usnesení č. 20, bod č. 13:  
ZO bere na vědomí Zápis z činnosti výboru pro záležitosti sociální a kulturní za 2. čtvrtletí 2024, 
Zápis z jednání finančního výboru ze dne 15.7.2024 a Zápis kontrolního výboru za 2. čtvrtletí 2024. 
ZO bere na vědomí změnu příjmení členky výboru pro záležitosti sociální a kulturní Mgr. Anety 

Kubešové na Ftáčnikovou. 
 Hlasování: pro – 5,     proti – 0,    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 
 

14. Mikroregion Krnovsko (dále také jen „MRK“) - závěr. účet za rok 2023,  
                                                                                       - rozpočtové opatření  
Starostka informovala ZO o schválení Závěrečného účtu Mikroregionu Krnovsko za rok 2023 

Valnou hromadou MRK dne 18.06.2024, č. usnesení 6/70. 

Starostka informovala ZO o Rozpočtovém opatření MRK č. 1/2024, které bylo schváleno Správní 
radou MRK dne 22.2.2024, č. usnesení 5/122, Rozpočtovém opatření MRK č. 2/2024, které bylo 
schváleno Správní radou MRK dne 18.6.2024, č. usnesení 3/124 a Rozpočtovém opatření MRK 

č. 3/2024, které bylo schváleno Správní radou MRK dne 26.8.2024, č. usnesení 3/125. 
Návrh usnesení č. 20, bod č. 14:  

ZO bere na vědomí schválení Závěrečného účtu Mikroregionu Krnovsko za rok 2023 Valnou 

hromadou MRK dne 18.06.2024. 

ZO bere na vědomí Rozpočtová opatření MRK č. 1/2024, 2/204 a 3/2024. 
 Hlasování: pro  – 5  ,     proti – 0,     zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno 

 

15. Kulturní a sportovní akce 

Posezení pro seniory  
ZO projednalo program a přípravu na tuto akci plánovanou na středu 16.10.2024 od 17 hodin. 

Vystoupí děti ze ZUŠ Drahomíra Malovaného z Krnova pod vedením paní učitelky . 

Pro seniory připravíme malé občerstvení. S přípravou pomůže kulturní výbor. 
 

Lampiónové svícení 
Na tuto akci, která se uskuteční dne 2.11.2024 chystá kulturní výbor pro děti strašidelnou stezku 

na hřbitově a následně průvod Býkovem. Dětem uvaříme čaj a přichystáme malou odměnu.  
Pro rodiče uvaříme na zahřátí svařák. Musíme připravit rekvizity. Oslovíme stejně jako loni 
adolescenty s žádostí o pomoc při organizaci této akce. 
 

Mikulášská nadílka 

ZO projednalo program a přípravu na tuto akci. Akce je plánována na 7.12.2024. Jako vždy bude 
spojena s rozsvěcením vánočního stromu, posezením v obecní stodole, zabíjačkou aj. Musíme 
zajistit vánoční strom, který postavíme o víkendu 30.11.-1.12.2024, tak abychom ho stihli nazdobit.  
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ZO projednali zajištění účinkujících na Adventní koncert, který bude spojen s Mikulášskou 
nadílkou. 
Návrh usnesení č. 20, bod č. 15:  
ZO bere na vědomí přípravu a zajištění Posezení pro seniory, Lampiónového svícení a Mikulášské 
nadílky spojené a Adventním koncertem. 
 Hlasování: pro – 5,  proti – 0,    zdržel se – 0,       usnesení bylo schváleno 

 

 

16. Různé + diskuze  

 

 

Diskuze proběhla při projednávání jednotlivých bodů. 
 

 

Zasedání ukončeno:     ve 22:15 hodin   
  

 

 

V Býkově-Láryšově, dne 23.9.2024, zapsala Marcela Nytrová      

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:      Michal Ftáčnik                             .............……...……………...                                  

      

   

Vladislav Tomoszek                      ......………..……....………… 

                        

 

                                  

                                                                         ………………………………… 
                                                                                            Marcela Nytrová, starostka  

     

 

 

 

 

        Zveřejněno OD :    26.9.2024  

            Zveřejněno DO :  


